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Ηράκλειο, 13 Σεπτεμβρίου 2024    

    

ΕΡΩΤΗΣΗ  
  

ΠΡΟΣ : Υπουργό Υγείας, Άδωνη Γεωργιάδη 
 
 
Θέμα : Ανακοίνωση άμεσης λύσης για τη συνέχιση λειτουργίας της Κινητής Μονάδας 
Ψυχικής Υγείας, Π.Ε. Ηρακλείου 
 
Υπουργέ,  
 
Από σήμερα οι εργαζόμενοι στην Κινητή Μονάδα Ψυχικής Υγείας Π.Ε. Ηρακλείου 
αναστέλλουν τη λειτουργία της, λόγω της λήξης των συμβάσεων τους και της 
απουσίας χρηματοδότησης που θα εξασφάλιζε τη συνέχιση λειτουργίας της. 
 
Επειδή πρόκειται για μία απαραίτητη μονάδα για την ευρύτερη περιοχή που 
επισκέπτεται 7 κέντρα υγείας της Π.Ε. Ηρακλείου και εξυπηρετεί πάνω από 4.000 
ασθενείς της ενδοχώρας.  
Επειδή με την αναστολή λειτουργίας της, κινδυνεύουν να βρεθούν στον αέρα οι 4.734 
ασθενείς που παρακολουθεί σε όλη την Π.Ε. Ηρακλείου.  
Επειδή είναι ανάγκη να δοθεί μια οριστική και μόνιμη πλέον λύση για την αδιάλειπτη 
λειτουργία της Κινητής Μονάδας Ψυχικής Υγείας Ηρακλείου, ώστε να εξασφαλιστεί 
η συνέχιση στη φροντίδα των ανθρώπων που εξυπηρετεί. 
Επειδή το Υπουργείο έχει ήδη διαβεβαιώσει ότι η Κινητή Μονάδα Ψυχικής Υγείας θα 
συνεχίσει τη λειτουργία της και ότι η χρηματοδότηση λειτουργίας της μονάδας θα 
συνεχιστεί και δεν θα σταματήσει. 
Επειδή είναι βέβαιο ότι η επίσκεψή σας στο Ηράκλειο τις επόμενες ημέρες θα 
σηματοδοτήσει και τις σχετικές διαδικασίες για τη δρομολόγηση μέτρων προς όφελος της 
λειτουργίας της μονάδας, αλλά και του Ε.Σ.Υ. γενικότερα. 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6742

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2024



Ερωτάσθε : 
(α) Πότε προτίθεστε να ανακοινώσετε επισήμως τις δρομολογούμενες 
λύσεις για την Κινητή Μονάδα Ψυχικής Υγείας Π.Ε. Ηρακλείου; 
(β)  Σκοπεύετε να προβείτε σε άμεση καταβολή των δεδουλευμένων   των 
εργαζομένων ; 
(γ) Υπάρχει πρόβλεψη να γίνει άμεση ανανέωση των συμβάσεων, 
μονιμοποίηση των συμβασιούχων εργαζόμενων και προκήρυξη μόνιμων 
θέσεων εργασίας για να στελεχωθεί επαρκώς η κινητή μονάδα; 
(δ) Σχεδιάζετε να περάσει η ευθύνη χρηματοδότησης και λειτουργίας της 
μονάδας στο κρατικό Σύστημα Υγείας; 
 
 
 
    
    

    
    

O Ερωτών Βουλευτής    
  

                     
Κωνσταντίνος Β. Κεφαλογιάννης    

Βουλευτής Ηρακλείου    
       
    




